
Komentarz do Dyspozycji obrazami

Poniewaz nie mam palacu z piecdziesiecioma komnatami,  a tylko zwykly,  maly

apartament totez nie moge u siebie zawiesic wszystkich prac Beksinskiego ktore do

mnie naleza. Na to wiec by nie lezaly nieuzytecznie na skladzie, postanowilem

niektore z nich uzyczyc polskim instytucjom, glownie muzeom, oraz kilka z nich

darowac im. Wprawdzie tylko trzy instytucje odpowiedzialy pozytywnie na moja

propozycje (muzeum w Zielonej Gorze, Miejska Galeria Sztuki w Czestochowie

oraz Muzeum w Lublinie). Inne nie byly w stanie spelnic zelaznego warunku jaki

im stawialem, a mianowicie by uzyczone obrazy byly permanentnie wystawiane.

Totez na razie na tym sprawa stanela. Co bedzie po mojej i mojej malzonki smierci

nie wiem nic, procz tego ze mam juz 65 lat i  nie mam dzieci, a wiec nie mam

naturalnych spadkobiercow.


